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VLAAMS BELANG

Beste inwoner van Maaseik, 
Neeroeteren & Opoeteren
 
U hebt er misschien nog niet bij 
stilgestaan, maar er resten ons 
nog slechts enkele maanden tot 
de ko-mende lokale verkiezin-
gen. 2024 wordt een belangrijk 
jaar voor ons land en voor onze 
mooie gemeente. In juni zullen 
jullie een eerste maal naar de 
stembus geroepen worden voor 
de nationale verkiezingen. Niet 
veel later, op 13 oktober 2024 
volgen er dan gemeente- en pro-
vincieraadsverkiezingen. Voor 
wat betreft beide verkiezingen 
zal het Vlaams Belang er alles 
aan doen om te winnen.

Uit noodzaak!  

We hoeven u het waarom eigen-
lijk niet meer te vertellen. Zelfs 
een blinde kan zien dat Vlaan-

derens toekomst gegeven de 
omstandig-heden allerminst roos-
kleurig oogt.De wanstaat waarin 
we leven is een dermate grote 
puinhoop dat ze geen toekomst 
kan bieden voor ons volk. De in-
stitutionele verlamming is totaal 
en de migratie naar onze con-
treien massaal. De staatsschuld is 
torenhoog en het politiek systeem 
veel te groot. Het roer moet dan 
ook om, en wel radicaal. 

In rechte lijn naar 2024!  

Of het nu om Vlaanderen gaat, 
of om Maaseik, Neeroeteren of 
Opoeteren: inzet en belang zijn 
gelijkaardig. Het Vlaams Belang 
moet en zal u een waardig al-
ternatief bieden, een veilige exit 
van de Titanic. Een alternatief 
dat we na-tuurlijk alleen maar 
kunnen bieden samen met u, bes-
te lezer. Sta me daarom toe om u 

bij deze alvast op te roepen om 
samen met ons de handen aan 
de ploeg te slaan.

Op naar de overwinning!  

    Leo Pieters 
Afdelingsvoorzitter
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Nu weten wij ook wel dat deze bollekesker-
mis voor velen nog veraf is. En nog meer 
weten wij dat minstens evenveel mensen 
eigenlijk geen geloof meer hechten aan 
verkiezingen. Het aantal van jullie dat het 
huidige politieke zootje moe is, en meer 
nog het aantal mensen dat er moedeloos 
van geworden is, neemt hand over hand 
toe. Dat merken we zeer goed aan al met 
wie we van gedachten wisselen. En of we 
dat begrijpen! Maar meer nog begrijpen 
we echter dat iedere Vlaming, iedere Maas-
eikenaar, iedere Neeroeterenaar en iedere 
Opoeterenaar die het politiek niet meer ziet 
zitten een verlies is voor de democratie. Ei-
genlijk hebben al die traditionele partijen 
niets liever dan dat u het opgeeft want zo 
hebben zij het rijk voor zich alleen.  

De traditionele politiek heeft zijn 
tijd gehad. 

Hoe is het zo ver kunnen komen? De tradi-
tionele partijen, vergroeid met het systeem 
als ze zijn, zijn op. Hun manier van rege-
ren, ontstaan uit oude breuklijnen en ver-
sleten zuilen is niet meer van deze tijd. Ze 

hebben geen verhaal, geen identiteit. Nie-
mand weet waar ze voor staan! Of weet u 
dan hoe Tollenaere echt denkt over mens 
en maatschappij? Hij die ooit op bijna 
zielige wijze het lijsttrekkerschap van de 
christendemocraten probeerde te claimen, 
nadien onderkomen vond bij de liberale 
partij om ze dan in twee stukken te rijden, 
er niet veel later bijna zelf de brui aan gaf 
voor een dikke job elders om dan toch bur-
gemeester te worden? Dat is opportunisme, 
geen overtuiging. Hetzelfde kan gezegd 
worden van zijn coalitiepartners. Onder-
ling inwisselbaar zijn ze, louter en alleen 
gebonden door hun wil om erbij te zijn. 
Maar als de echte vraagstukken op tafel 
komen, zoals de steeds verder gaande ver-
vreemding van onze gemeente, geven ze 
niet thuis. 

Wij hebben onze plannen klaar

Daartegenover staat, standvastig als een 
blok, uw Vlaams Belang. Trots op onze 
identiteit, klaar om deze te verdedigen en 
een toekomst te geven. Als u deze zinnen 
leest hebben wij onze eerste campagne-

vergaderingen al achter de rug. Zijn onze 
speerpunten voor de verkiezingen al uitge-
schreven en hebben we ons campagneplan 
klaar. Met als doel uw en ons belang. 

Wij en Vlaanderen

Sta ons wat het doel betreft toe om nati-
onaal en lokaal belang te koppelen. De 
traditionele partijen, die met zijn drietjes 
zolang al regeren en kapot regeren, kun-
nen dat maar doen omdat ze door Waalse 
partijen steevast opnieuw in het zadel ge-
holpen worden. Maar ook omdat wat ze 
nog betekenen, ze maar betekenen omdat 
er hun nog een soort van lokale veranke-
ring rest. Wie naar de gemeenteraadsver-
kiezingen gaat met slechts het lokale voor 
ogen, sorry, maar die dwaalt. Zeker in een 
gemeente als de onze waar alle nationale 
partijen naar uw gunst dingen. Wie hier 
voor Tollenaere stemt, die steunt De Croo in 
zijn wanbeleid jegens Vlaanderen. Wees 
u daar bewust van, beste lezer. Stem dus 
nationaal en lokaal Vlaams Belang. 

De redactie

ANDER EN BETER 
Zowel nationaal als lokaal

Als we niets beters te doen hadden, dan 
wilden we het wel eens voor u uittellen. Het 
aantal tekstballonnetjes dat die burgemees-
ter van Maaseik keer op keer volschrijft op 
Facebook versus het aantal onderwerpen 
op een gemiddelde gemeenteraad. U weet 
wel, die raad die eigenlijk feitelijk het poli-
tiek hoogste statutaire orgaan van een ge-
meente is, die raad waarin eigenlijk feite-
lijk alles wat het gemeentebelang aangaat 
besproken moet worden.

Weinig op gemeenteraadsagenda

We zullen u eens vertellen hoeveel pun-
ten zo een gemeenteraad soms op de 
agenda heeft staan. Neem nu de editie 
van 27 februari. De burgemeester is daar 
op het appel verschenen met een dagorde 
van maar liefst, zeggen en schrijven, 8 
punten. Waaronder een punt waarbij in-
woners vragen kunnen stellen, eentje over 
de notulen van de vorige gemeenteraad 

BURGEMEESTER VAN FACEBOOK
en nog twee kennisnemingen waarbij de 
raad gewoon moet luisteren. Gene vette, 
dus! Momentopname, zegt u? De gemeen-
teraad van 27 maart was inderdaad beter 
gestoffeerd. We kregen een dagorde van, 
jawel, 13 punten te verwerken. Natuurlijk, 
ook weer met kennisneming en notulen, 
wat maakt dat het nog altijd niet veel om 
het lijf had. Neen, onder voorzitter Tolle-
naere (Ja, hij cumuleert wel wat postjes 
naast zijn burgemeesterssjerp, zoals het 
voorzitterschap van de gemeente- en al 
de andere raden) is de gemeenteraad 
gewoon een verplicht nummer geworden 
waarop liefst niet te veel politiek bedreven 
wordt. Democratie is duidelijk niets voor 
Tollenaere. Hij huivert bij de gedachte 
dat hij wel eens dingen echt zou moeten 
uitleggen. Dat hij voorwaar openlijk zou 
tegengesproken worden. Liever gemakke-
lijk wat gebakken lucht verkopen voor het 
eigen applausclubje dat het fijne er toch 
niet van afweet.  

Vlaams Belang de actiefste! 

Maar goed, we gaan het niet uittellen, 
want nogmaals, wij hebben wel wat beters 
te doen dan Tollenaere minutieus op Face-
book te volgen. Als volleerde luizen in de 
pels van de meerderheid vullen we daarom 
gemeenteraad na gemeenteraad maar zelf 
de agenda aan door tientallen vragen te 
stellen en agendapunten in te dienen. We 
waren, we zijn en we blijven wat dit betreft 
de meest bedrijvige fractie van allemaal. 
En wel omdat het verdorie nodig is als je 
een burgemeester hebt die meer op internet 
zit dan in zijn dossiers! En als u ons niet 
gelooft, geloof dan het krantje van het Hei-
lig Wammes van 2023. Van onze lokale 
lolbroeken kreeg Tollenaere de prijs voor 
beste acteur van de gemeente. Terecht den-
ken wij dan! En u weet, wat niet lachend 
kan gezegd worden, is de waarheid niet. 
  

M.Fl 



De Vlaamse regering is bevoegd voor de erken-
ning van lokale geloofsgemeenschappen. Dat 
wil niet zeggen dat een geloofsgemeenschap, 
zoals een moskee, erkend moet zijn om actief 
te zijn, maar aan een erkenning hangen voor-
delen vast. Een erkende moskee heeft bijvoor-
beeld recht op overheidssubsidies. Het is vervol-
gens de provincie die ons belastinggeld aan de 
islamisering van ons land geeft. Verder geeft het 
ook recht op gesalarieerde bedienaars van de 
eredienst. Een erkende moskee heeft dus recht 
op met overheidsgeld betaalde imams. In 2021 
vloeide zo 771.179 euro aan subsidies van uw  
geld naar 27 erkende moskeeën.

Monocultureel centrum

Het gaat ondertussen razendsnel vooruit met 
de opkomst van de islam in ons land. Zo snel 
dat er ook meer erkenningen zullen volgen, en 
er bijgevolg dus ook meer van ons belasting-
geld zal vloeien naar de islam. Zo hebben er 
op het moment dat we dit artikel schrijven al 
77 moskeeën een ontvankelijke aanvraag voor 
erkenning gedaan op basis van het nieuwe 
eredienstendecreet van Vlaams minister Somers 
van Open Vld. Eentje in die lange lijst is het 
multicultureel centrum El Hidaya te Maaseik. U 
weet wel, de moskee, maar in theorie zou het 
een multicultureel centrum moeten zijn. Dat was 
ooit het idee. De realiteit is een monocultureel is-
lamitisch gebedshuis. In het kader van de proce-
dure werd op 27 maart aan de gemeenteraad 
gevraagd om de erkenning te steunen.  

Jihad-City

Als Vlaams Belang staan we natuurlijk op de 
barricaden tegen de opmars van de islam en 
wezen we op de gemeenteraad de vraag voor 
erkenning resoluut af. De islam is een gods-
dienst, maar meer nog een allesomvattende 
ideologie die haaks staat op onze Vlaamse 
normen en waarden. En wel in die mate dat 
ze een gevaar vormt voor onze manier van le-
ven. Eigenlijk iets dat we in Maaseik maar al te 
goed moeten weten. Herinner u de terroristische 
cel GICM die hier actief was, de haatprediker 
Khalid Yassin die in de moskee een forum kreeg 
of heel de heisa rond de boerka’s in onze ge-
meente. Het liep hier zo uit de hand dat op 
31 januari 2015 het dagblad De Limburger 
schreef dat Maaseik ‘Jihad-City’ is geworden. 
Een broeinest van radicale moslims, aldus de 
krant. En centraal daarin: de moskee. Tof om te 
lezen als inwoner. 

Al veel te veel problemen 
gehad met de islam

Als je de historie – en vooral de vele proble-
men die wij hebben met de islam in onze ge-
meente – kent, dan moet je wel seniel zijn om 
mee te stappen in het verhaaltje van de erken-
ning van de moskee. Zelfs binnen het slappe 
decretale kader van Vlaams minister Somers 
is het ons inziens niet mogelijk om de moskee 
te erkennen. Neem nu het onloochenbare feit 
dat de moskee volledig in strijd is met artikel 
10 van de Grondwet en artikel 7.5 van het 
decreet. Artikels die de gelijkheid van man en 
vrouw moeten waarborgen. Gelijkheid die let-
terlijk met een groot plakkaat aan de ingang 
van de moskee met de voeten wordt getreden. 
Want daar staat in grote letters te lezen dat 
mannen en vrouwen niet gelijk genoeg zijn om 
door dezelfde deur naar binnen te gaan, laat 
staan dezelfde plaats in de moskee te betre-
den. Meer symbolisch kan je de ongelijkheid 
niet duiden. Niet akkoord ,zegt u? We moeten 
misschien eens proberen om hetzelfde te doen 
bij het aanpalende jeugdhuis FUEGO. Stel u 
voor dat we daar bordjes hangen om aan te 
geven dat de mannen door de hoofdingang 
naar binnen mogen terwijl de vrouwen ach-
terom moeten. Tijdens de vrijdagpreek wordt 
er bovendien Arabisch gebruikt. Hoe kunnen 
de vertegenwoordigers van onze gemeente 
weten wat daar gezegd wordt? Met Janaza 
VZW hebben ze nog eens hun eigen uitvaart-
zorg. Kortom, de moskee staat centraal in een 
parallelle leefwereld en als dusdanig bevordert 
ze een soort van gescheiden ontwikkeling. 

Angsthazen van de meerderheid

Hoe halen de hoogwaardigheidsbekleders van 
deze gemeente het dus in hun hoofd om een 
instelling die zo flagrant de grondwet met de 
voeten treedt te erkennen? Zullen we u zeggen 
waarom ze dat doen? Omwille van twee rede-
nen. De eerste reden is angst. Ze zijn gewoon 
te laf om op te komen voor de normen en waar-
den van dit land tegenover een oprukkende is-
lam. En de tweede reden is opportunisme. De 
reden dat Tollenaere en zijn schepenen elkaar 
verdringen om te mogen deelnemen aan iftars 
en aanverwanten is electoraal. Ze hopen snel 
en makkelijk islamitische stemmen te ronselen. 
De toekomst van onze kinderen en kleinkinde-
ren interesseert hen niet. 

JvdK & E.J.

GEEN ERKENNING MOSKEE! 

Wat u nog niet kreeg van het schepencol-
lege deze legislatuur waren effectief vei-
ligere schoolomgevingen. Nochtans een 
belangrijk onderwerp. Nochtans iets wat 
in menig lokaal partijprogramma stond. 
Het gaat dan ook letterlijk over de veilig-
heid van onze dierbaarste medebewoners, 
onze kinderen. Iets waarvoor zelfs een be-
vraging georganiseerd werd op 27 novem-
ber 2021 en 31 januari 2022.

Vooral Dorne & Opoeteren kunnen 
veiliger 

In Dorne en Opoeteren is het wat ons 
betreft het gevaarlijkst. Dorne omdat een 
grote en drukke weg  het centrum in twee 
delen splijt, en Opoeteren omdat de door-
gang naar de Gruitroderlaan vanaf het 
Kerkplein op een bepaald punt zo nauw is 
dat fietsers hier tussen de auto’s moeten ma-
noeuvreren. Voor wat betreft de schoolom-
geving te Dorne is het ons raadslid Audrey 
Jütten, zelf moeder en buurtbewoonster, die 
hierover de meerderheid al interpelleerde, 
constateerde dat één en ander beter kon, 
en zelf ook al voorstellen ter verbetering 
lanceerde. 

Kleine ingrepen met grote gevolgen 

Uiteraard zijn werken aan de infrastructuur 
de beste oplossing. Bij het plannen van 
aanleg van de nieuwe fietspaden langs de 
Gruiroderlaan te Opoeteren begin 2021 
hebben we dan ook voorgesteld om van de 
gelegenheid gebruik te maken om verder 
te werken aan betere ontsluiting van het 
Kerkplein. Iets waarop de meerderheid niet 
wilde ingaan. Soms echter kan je een en 
ander ook al veiliger maken zonder dat het 
noodzakelijkerwijze veel geld moet kosten 
of dat er grote infrastructuurwerken moeten 
gebeuren. We hebben zo bijvoorbeeld de 
gemeenteraad al voorgesteld de rijrichtin-
gen omheen de parking aan het dorsplein 
te Opoeteren te veranderen. Het zijn im-
mers in de eerste plaats de rijrichtingen die 
ervoor zorgen dat het een zootje is. Ook 
hier wilde de meerderheid jammer genoeg 
niet verder over nadenken. Een zoveelste 
gemiste kans! 

MkO

VEILIGERE 
SCHOOL-

OMGEVINGEN



We hopen dat onze lokale landbouwers 
weten dat sedert vele jaren het Vlaams 
Belang in het Vlaams Parlement voor hen 
opkomt. Iemand als ons parlementslid 
Stefaan Sintobin wordt door vriend en 
vijand erkend als hevig en kundig voor-
vechter van ons platteland. Maar ook 
vanuit deze gemeente komen we op voor 
onze landbouwers. Neen, veel aandacht 
– laat staan bijval – in de lokale pers krij-
gen we daar niet voor. Maar weet dat 
het Vlaams Belang zowat de enige partij 
is die in de gemeenteraad aan landbouw 
gerelateerde thema’s op de agenda zet. 
Met Leo Pieters hebben we wat dit betreft 
iemand in onze gelederen die zich ge-
specialiseerd heeft in de materie. 

Stikstofbeleid maakt ook lokaal 
slachtoffers 

Het beruchte stikstofakkoord van de 
Vlaamse regering hebben we ook ter 
sprake gebracht op de gemeenteraad. 
Dat stikstofakkoord moest er komen om-
dat alleen zo de uitvoerende macht (de 
Vlaamse regering) de rechterlijke macht 
kan tegenhouden om vergunningen on-
wettig te maken. In dat kader werd er 
onderzoek gevoerd naar stikstofconcen-
traties, waaruit bleek dat minstens één 
landbouwbedrijf in onze gemeente in 

een rode zone ligt. Wat maakt dat ook 
onze gemeente gebaat is bij een betere 
en eerlijkere PAS-regeling. Op de ge-
meenteraad van 26 juni 2023, toen de 
gemeente nog tijd had om zelf bezwaar 
in te dienen, hebben we het gemeentebe-
stuur daar ook attent op gemaakt, in de 
hoop dat ze de landbouwers in kwestie 
zouden steunen. Maar ja, Open Vld en 
zeker N-VA staan pal achter de stikstof-
dictaten van de EU en dus lijnrecht tegen-
over onze landbouwers.

Wat zegt het Vlaams Belang? 

Omdat Leo Pieters dus zowel lokaal als op 
Vlaams niveau met deze materie bezig is, 
heeft hij hierover al diverse vormingsavon-
den gehouden. Landbouwers, of mensen 
die geïnteresseerd zijn in wat het Vlaams 
Belang kan betekenen of te zeggen heeft, 
staat het vrij om Leo te contacteren op leo.
pieters@vlaamsparlement.be. Hij wil met 
plezier onze standpunten verklaren. Onze 
partij voert daarenboven in heel Vlaande-
ren een bordencampagne om onze land-
bouwers te steunen. U hebt ze vast en ze-
ker al zien staan.  

MkO

RED ONZE BOEREN   

Wat zei ons gemeenteraadslid Pierre Hen-
drikx vorige legislatuur ook alweer over het 
oud gemeentehuis van Neeroeteren? En wat 
schreven we er ook alweer over in het Straf-
fe Kal-nummer van april 2017? Wel, dat de 
meerderheid dringend de keuze moest ma-
ken om ofwel het gemeentehuis dat in 1960 
gebouwd werd volwaardig te gebruiken, en 
dus te renoveren, of om het af te breken. 
Radicaal? Jawel. Maar het is nu eenmaal 
een kostelijk zaakje om een gebouw in 
stand te houden zonder het te gebruiken. 
En het is nog kostelijker om een gebouw 
te renoveren en er dan niets mee te doen. 
Weet dat de vorige meerderheid € 48.000 
veil had alleen al om een architect voor het 
pand aan te stellen. Een absurd hoog be-
drag! Zo hoog dat Hendrikx de meerder-
heid toen voor de voeten wierp dat ze het 
dan maar beter afbraken. Veel goedkoper! 
Maar aan de kwade reactie te merken, zag 
de meerderheid dat toen even anders. En 
dus bleef het dossier liggen en bleef het lege 
ongebruikte gemeentehuis geld kosten. Als 
Tollenaere nog eens de flauwe plezante uit-
hangt en zegt dat hij de belastingen niet kan 
verlagen, herinner hem dan aan al die ver-
lieslatende jaren dat het gemeentehuis stond 
te verkommeren!

Neeroeteren verdient beter

Op 24 januari 2022 stelden we een laatste 
maal de vraag wat er ging gebeuren met 
het oud gemeentehuis. Op de gemeente-
raad van 24 oktober 2023 viel dan einde-
lijk het verdikt dat het gemeentehuis afge-
broken zou worden.
Straf, hé! Eerst zijn ze kwaad om wat we 
zeggen, dan doen ze wat we zeggen. Of 
toch niet helemaal. Er is namelijk iets waar 
de meerderheid nooit echt bij stil gestaan 
heeft. En dat is een deftige invulling van de 
vrijgekomen ruimte. Een kinderopvang met 
wat struiken en bomen eromheen? Goed. 
Maar dat kan beter! Neeroeteren verdient 
een beleid met totaalvisie voor de gemeen-
te. Eentje waar men werk maakt van een 
volwaardig plein. Met uiteraard centraal 
het beeld van volksheld Stefan Everts. Vele 
handelaars willen niets liever dan dat er iets 
deftigs gemaakt wordt van de site van het 
voormalige gemeentehuis.  

M.Fl 

GEMEENTEHUIS 
NEEROETEREN



Het leuke aan carnaval is dat het gezegde 
‘al lachend spreekt de zot de waarheid’ over-
heerst. Neem nu het carnavaleske actiecomité 
“Loat mer wejje“ dat de draak steekt met het 
protest tegen de windmolens onder het motto 
“Bieeter wendenerzgie dan gein energie”. 
Lachen, gieren, brullen. Maar wel met een 
grond van waarheid. 

Dankzij wie hebben we ook alweer 
elektriciteit tekort? 

Laat ons eventjes teruggaan naar de onzalige 
regeerperiode van VLD’er Guy Verhofstadt. 
U weet wel, toen de blauwe vrienden van 
Tollenaere ook aan de macht waren. Om 
zijn meerderheid te bewerkstelligen had Ver-
hofstadt het lumineuze idee opgevat om het 
kaboutercollectief van Groen aan boord te 
hijsen. Uiteraard moesten die fundamenta-
listen daarvoor iets krijgen. De traditionele 
politiek is en blijft een koehandel. De groene 
prijs was de uitverkoop van onze energie die 
sublimeerde in het stemmen op 31 januari 
2003 van de wet op de kernuitstap. Oerdom 
omdat dit landje niet zonder kernenergie kan, 
en oerdom omdat er van een daadwerkelijk 
alternatief toen in de verste verte geen sprake 
was. Open Vld (toen nog VLD) wist op geen 
stukken na hoe ze genoeg elektriciteit zou 
kunnen opwekken. Blind regeren om te re-
gen. Dat was Verhofstadt ten voeten uit.

Blauwe molens zijn het! 

In ons politiek bestel, waar het denken op kor-
te termijn overheerst, is dat alweer een eeu-
wigheid geleden. Vandaag echter plukken 
we de vruchten van die domme beslissingen 
van de toenmalige VLD. En wel in die mate 
dat de verschillende overheden in dit apen-
landje allemaal zoeken naar middelen om 
stroom op te wekken. Import van stroom die in 
onze buurlanden opgewekt wordt uit vervui-
lende bruinkool is een optie, en een andere 
optie is het land volbouwen met windmolens. 
In beide gevallen opties die er komen dankzij 
het wanbeleid van Open Vld. U weet wel, het 
partijtje van Tollenaere & co. 

VLD’ers vermommen zich als actiegroep

Groot was dan ook onze verbazing toen 
we vaststelden dat uitgerekend Open Vld, 

vermomd als een actiegroep, hard van leer 
trok tegen de plaatsing van windmolens door 
Luminus nabij het stadscentrum. Iets dat we, 
hoe kan het in deze gemeente ook anders, 
moesten lezen in de krant. Op 29 januari 
2023 berichtte Het Laatste Nieuws bijvoor-
beeld dat de burgemeester tegen die wind-
molens was. Op diverse foto’s in de kranten 
zien we een Tollenaere als Don Quichot en 
zijn fractieleidster als Sancho Panza naast 
andere prominente Open Vld’ers. Op de ge-
meenteraad hoorde je de gazettenmannen 
natuurlijk niet. Neen, daar haalt Tollenaere 
zijn neus voor op. De molens kwamen maar 
met een ezelsbruggetje ter sprake op de ge-
meenteraad. En dit pas op 27 maart 2023 
toen er als 5de punt op de agenda van de 
meerderheid tegen het vergunnen van een 
wegenis naar de molens diende gestemd te 
worden. Uiteraard stemden ook uw dienaars 
tegen, want daarvoor moet men de gemeen-
tewegen wijzigen en dat zien wij niet zitten. 
Als ware Uilenspiegels maakte de gelegen-
heid van ons echter de dief om de meerder-
heid te laten stemmen over wat er echt moest 
gestemd worden: zijn ze voor of tegen die 
windmolens? Je had Tollenaere eens moeten 
zien kronkelen! 

De kern van de windzaak 

Uiteraard, het Vlaams Belang stelt zich ook 
ernstige vragen bij de inplanting van deze 
molens. Zeer ernstige vragen. Maar het is 
ook onze plicht als oppositiepartij om de hy-
pocriete houding van Open Vld hierover aan 
de kaak te stellen. Hoe kan een partij oppo-
sitie voeren tegen de gevolgen van haar ei-
gen beleid? Het is dankzij Open Vld dat we 
het land wel moeten volstouwen met wind-
molens. En als dat geen reuzenwindmolens 
zijn op de grens van Maaseik, dan zullen ze 
elders in fusie komen. Ze staan al in Water-
loos. En, is Tollenaere toen in een helikopter 
gekropen? Neen hé! Beste lezers, dankzij het 
dwaze energiebeleid van Open Vld zullen er 
alleen maar meer windmolens nodig zijn in 
de toekomst. Zeker omdat diezelfde Open 
Vld bij monde van Vlaams minister Peeters 
alles zet op een verdere elektrificatie van ons 
wagenpark. Laat u dus niet voor Tollenaere 
zijn kar spannen!  

E.J. & MkO 

JOHAN QUICHOT 
TEGEN DE REUZENWINDMOLENS

ZE GAAN DE 
BRUG TOCH 

NIET VERKEERD 
LEGGEN? 

Maaseik krijgt een nieuwe brug. De huidige 
Pater Sangersbrug voldoet niet meer en moet 
dus vervangen worden. Daarvoor kunnen 
we gelukkig rekenen op de Vlaamse over-
heid. Plan is het nu, en dat staat voor de 
geïnteresseerden zo te lezen in Het Laatste 
Nieuws van 13 februari 2023, om een 150-
tal meter verder stroomopwaarts een nieuw 
exemplaar te bouwen. 

Gelukkig geen baileybrug zoals dat door 
burgemeester Creemers voor ’t Eilandje in 
Neeroeteren op de gemeenteraad van 25 
juni 2018 werd aangekondigd. Neen, deze 
keer een echt volwaardig exemplaar. Onge-
lukkigerwijze vrezen wij echter dat men een 
paar belangrijke zaken over het hoofd heeft 
gezien bij het inplannen van de brug. Zo 
zien we op de plannen die voorliggen dat 
de brug zal aangesloten worden op de Ko-
ning Boudewijnlaan en niet op de Koningin 
Fabiolalaan.

Akkoord, het blijft in de familie von Sachsen-
Coburg und Gotha, maar er is toch wel een 
belangrijk verschil tussen de twee lanen. 
Neem nu de calamiteitenroute voor de A2 
waar rekening mee gehouden moet worden. 
De Koning Boudewijnlaan is gebrandmerkt 
als categorie 3 terwijl de Koningin Fabiola-
laan categorie 1 is. Belangrijk verschil voor 
al wie bekend is met de materie. En dat zou-
den we als gemeente best zijn.

Waar we ook best rekening mee dienen te 
houden is de weg in Nederland zelf. Gelet 
op het feit dat Maaseik dus op de calamitei-
tenroute van de A2 ligt, moeten we weten 
dat het zeker niet zo mag zijn dat de weg 
aan de andere kant onder het zogenaamde 
Amsterdams Peil komt te liggen. Men moet 
op hoogte van de winterdijk uitkomen. Ook 
dat wordt zo niet weergegeven op de plan-
nen en is dus voer voor debat.

Leo Pieters



In Straffe Kal presenteerden we in februari 
2014 onze oplossing voor de kiezelgroeve: 
Omvormen naar recreatiegebied en dan drie 
motorcrosswedstrijden mogelijk maken. Vul 
dit aan met zachte recreatie zoals mountain-
bike (MTB) en je kan de cross redden. Weet 
dat er al een MTB-piste was in, en er toertoch-
ten georganiseerd werden vanuit De Koel. 
Daar dachten wij dus toen al aan. Altijd met 
het oog op het redden van onze rijke motor-
crossgeschiedenis. Extra interessant was dat 
vervelende kosten voor afbraak en sanering 
vermeden werden. 

Zo hebben we het ook voorgesteld op de ge-
meenteraad. Tevergeefs. Telkens kregen we 
te horen dat er niets mogelijk was. Ook geen 
MTB! Met als gevolg dat op justitieel niveau 
de klachten verder liepen en resulteerden in 
een bevel het gebied in zijn oorspronkelijke 
staat te herstellen. Geen mens die wist hoe 
of wat, maar het was blijkbaar natuurgebied 
en daar mocht men niets bouwen, kappen 
of wat dan ook aan het reliëf wijzigen. Zo 
kwam het dat de gemeenteraad op 4 septem-
ber 2017 € 19.000 moest vrijmaken voor 
afbraakwerken, gevolgd door geld voor bo-
demonderzoeken en dergelijke meer. 

Nu hebben wij principieel niets tegen de MTB 
in De Koel. Waarom zouden we? Het gaat 

over een goede club met een mooie werking. 
Ze verdienen onze steun. Steun die motor-
crossers ook verdienden. Zij hadden ook een 
mooie werking, waarmee ze Neeroeteren op 
de wereldkaart zetten. Het is dan ook sneu 
voor hen dat uitgerekend op het terrein waar 
zij hun grootste verhalen schreven, en waar 
zij niet aan mogen komen, er toch gebouwd 
werd.  

Ergens onlogisch. De een veroordelen ze 
voor het kappen van bomen, bij de andere 
moesten we vaststellen dat ze al begonnen 
waren met het halve bos te kappen voor 
de gemeenteraad goedkeuring had gege-
ven. Hoe dat kan? Tollenaere! Indertijd als 
schepen van ruimtelijke ordening spande 
hij samen met Leefbaar Waterloos tegen de 
kiezelgroeve. Niet van hier zijnde maakte 
hij de politieke misrekening dat Neeroeteren 
wel zou volgen. Niet dus. Daarop draaide 
hij bij en begon te spreken over een compro-
mis voor de motorcross. Een compromis dat 
een goed bewaard geheim bleef, terwijl toen 
er klachten binnenkwamen hij er het hardst 
van al mee van stapel liep. Met zijn gedraai 
verkorf hij het gaandeweg ook bij Leefbaar 
Waterloos. 

Naar aanloop van de afgelopen verkiezin-
gen groeide er bij alle partijen, op CD&V na 

CROSS ZONDER MOTOR 
een consensus om iets te doen voor onze mo-
torcrossers. Sowieso een meerderheid in de 
gemeenteraad. Tollenaere voerde zelfs cam-
pagne met de slogan ‘Neeroeteren is mo-
torcross’. Zijn oppositiekuur had hem doen 
beseffen dat er electoraal te scoren viel met 
de cross. Er was dus veel mogelijk! Eens aan 
de macht heeft Tollenaere natuurlijk niets ge-
daan voor de cross. Integendeel, slinks heeft 
hij de lokale MTB-club misbruikt om het op 
een akkoordje te gooien met het Agentschap 
voor Natuur en Bos. Het terrein blijft natuur-
gebied, maar met wat faciliteiten voor MTB. 
Dan kan ANB werken aan het verder uit de 
bossen verdringen van MTB’ers terwijl ze 
motorcrossers definitief uit De Koel houden. 
De ijskoude politieke berekening is dat toch 
niemand zal durven protesteren tegen MTB 
en de animo voor de cross een stille dood zal 
sterven. Er zijn niet weinig motorcrossers die 
ook MTB’en, en de strijd tegen de kiezelgroe-
ve heeft Leefbaar Waterloos toch uitgeput. 
Nietwaar? Finaal hebben de MTB’ers echter 
ook niet gekregen wat ze wilden. Verre van 
wat ze in gedachten hadden! Die hebben ze 
ook goed liggen gehad. Eigenlijk is met de 
nieuwe keizelgroeve alleen de huidige meer-
derheid tevreden. Ze zijn van de cross af, dat 
is het enige waar het hen om te doen was.

M.Fl    

Het leven is een behoorlijk dure aangelegen-
heid aan het worden. Voor vele inwoners van 
onze gemeente te duur! Almaar meer kruisen 
mensen ons pad die het moeilijk hebben. 
En daarbij jammer genoeg ook vele jonge 
gezinnen die werken en toch moeten krab-
ben om rond te komen. We krijgen heden 
ten dage met problemen te maken waarvan 
velen denken dat ze slechts in de grote ste-
den voorkomen. Denken we maar aan de 
vragen die we op de gemeenteraad moesten 
stellen over dak- en thuislozen hier bij ons. 
Want jawel, beste lezer, dat bestaat ook bij 
ons. Soepbedeling Op 25 januari 2023 kon-
den we in Het Nieuwsblad lezen dat 1 op 3 
Vlamingen vreest niet meer rond te komen. 
Iets wat we al wel konden raden. Om één en 
ander onder de aandacht te brengen, heeft 
onze afdeling, in het kader van de nationale 
campagne ‘Een hart voor onze mensen’, de 
afgelopen tijd enkele acties gevoerd in onze 

VLAAMS BELANG VOERT ACTIE
gemeente. Zo deelden we soep uit tijdens de 
markt van 23 november 2022 en opnieuw 
op woensdag 22 november 2023. 

Een hart voor Maaseik, 
Neeroeteren & Opoeteren 

Maar ook voerden we op 15 februari 2023 
een pamflettencampagne voor de afschaffing 
van de forfaitaire algemene gemeentebelas-
ting van € 50. Omdat de belastingdruk hier 
al zo hoog is, en omdat alle kleine beetjes 
helpen. Een gemeente die zich moet finan-
cieren op zo’n manier zit fundamenteel met 
een probleem. En bewoners die de eindjes 
moeilijk aan elkaar kunnen knopen, kunnen 
deze extra factuur missen als kiespijn

Frank Paumen



U woont in een belastingparadijs. Geen 
paradijs aan de Côte d’Azur voor hen die 
niet graag belastingen betalen, maar een-
tje aan de Maas voor al wie er verlekkerd 
op is om zijn of haar zuurverdiende centen 
aan vadertje staat te geven. En naast die 
verfoeide staat speelt vadertje Tollenaere 
met zijn belastingen ook nog eens in de 
Champions League van de Vlaamse ge-
meenten. Met die burgemeester, naar het 
schijnt een liberaal, is de belastingdruk 
vandaag hoger dan ooit. De gevolgen 
daarvan zijn ronduit negatief. De particu-
liere koopkracht is minder dan in omlig-
gende gemeenten, alsook de interesse van 
ondernemers om hier te investeren. 

Verenigde oppositie? 

Wij zijn dan ook blij dat onze vrienden van 
de cd&v ondertussen onze oppositie tegen 
de hoge belastingdruk vervoegen. Althans, 
dat begrijpen we toch uit een pamflet van de-
cember 2022 van deze partij. Bij de christen-
democraten is de lamp ook gaan branden! 
We herinneren ons met ons slecht karakter 
namelijk nog de tijd, nog niet zo lang gele-
den, dat het Vlaams Belang oppositie voerde 
tegen de eveneens hoge belastingdruk onder 
cd&v-beleid. Lees er nummer 6 van ons lo-
kaal magazine Straffe Kal nog maar eens 
op na. Daar verweerden we ons tegen de 

beslissing van de door cd&v geleide gemeen-
teraad van 18 december 2017, waar ook 
belastingverhoging werd besproken. 

Amnesie? 

Omdat u er armer, en het bestuur er niet 
beter van wordt, heeft de oppositie op de 
laatste gemeenteraad van 2022 nog maar 
eens een belastingverlaging ter sprake 
gebracht. Onze gemeente prijst zich nu 
eenmaal veel te hard uit de markt door 
Tollenaere’s beleid. “Wat moet ik dan niet 
meer doen?”, kaatste die de bal terug. Als 
dusdanig weergegeven in Het Belang van 
Limburg op 31 december 2022. Lees, die 
o zo bejubelde burgemeester van ons wil 
zich niet eens de moeite getroosten om na 
te denken over wat efficiënter en beter zou 
kunnen! Van een debat ten gronde, over 
de partijgrenzen heen, is hij bang. Nou, 
voor de verkiezingen, in de tijd dat Tolle-
naere nog burgemeester moest worden, 
wist die man nochtans wel wat hij moest 
doen tegen de belastingdruk. Waarom an-
ders stapte hij dan naar de kiezer met een 
programma waarin hij in punt 7 – letterlijk 
– vertelde dat Open Vld de belastingen niet 
zou verhogen? Verstandig omgaan met ons 
geld heette het. Het moet zijn dat Tollenae-
re dat vergeten is, want op de eerste ge-
meenteraad onder zijn voorzitterschap, op 

BELASTINGPARADIJS AAN DE MAAS!  
28 januari 2019 verhoogde hij toch wel 
niet de belastingen, zeker. Ofwel deugde 
zijn analyse naar aanloop van de verkie-
zingen niet en is hij onbekwaam, ofwel is 
zijn programma gewoon kiezersbedrog. 

Veel tijd verloren

Ach, net zoals liegen, is het niet willen zien 
dat er andere manieren zijn om kosten te 
drukken of inkomsten te genereren een we-
zenskenmerk van Tollenaere. We zijn van-
daag aangekomen aan de vooravond van 
het einde van de legislatuur. Op 23 decem-
ber 2022 lezen we in Het Nieuwsblad dat 
het nabijgelegen Maasmechelen de aanvul-
lende personenbelasting wel al laat dalen 
naar 8 %. Wat Tollenaere nog rest is de 
mogelijkheid om net voor de verkiezingen 
een verlaging voor de show in te voeren. 
Dat zou even tof als bedrieglijk zijn. Hoewel 
welkom, en voor een stuk tegemoetkomend 
aan onze vraag, zou het laat zijn. Had hij 
zes jaar geleden de stap durven wagen om 
deze gemeente fiscaal structureel interessan-
ter te maken, dan had zich dat kunnen verta-
len in meer economische activiteit vandaag. 
Dat hij dat niet gedaan heeft, en dat onze 
winkelgebieden nu sovjetachtig aanvoelen, 
is zijn verdienste, en zijn verdienste alleen. 

E.J. & JvdK 

De Verloren Kost is van oudsher een straat 
waar sluikverkeer een probleem is. De toe-
stand is verergerd sinds er lichten geplaatst 
werden op het kruispunt Weertersteenweg-
Van Eycklaan. Er werd een verkeersdrem-
pel geplaatst om een remmend effect te 
creëren. Maar het straatje is eigenlijk te 
smal om elkaar veilig te kruisen. Dus wor-
den waar mogelijk de voortuinen van de 
omwonenden gebruikt. Met als gevolg dat 
de boordstenen al serieus beschadigd zijn 
en de kiezel in de voortuinen weggereden 
wordt. Allesbehalve aangenaam voor de 
buurtbewoners. 

De paaltjes, nochtans bedoeld om net dit 
te verhinderen, staan hier klaarblijkelijk 

niet goed genoeg geplaatst. Ze zijn dus 
een kostelijke maat voor niets. Ons ge-
meenteraadslid Eddy Slootmakers heeft 
de problematiek bij herhaling ter sprake 
gebracht op de gemeenteraad. Door zijn 
druk beweegt het schepencollege stukje 
bij beetje in de juiste richting. In de hoop 
dat de gemeente initiatief neemt om de 
nodige verbeteringen door te voeren, 
hebben we op de gemeenteraad van 27 
februari 2023 zelfs een agendapunt toe-
gevoegd om de paaltjes minstens tegen 
de rijweg aan te plaatsen, zodat de voor-
tuinen van de buurbewoners niet meer 
geschonden worden.

E.J. 

SAGA VAN DE PAALTJES



Vlaanderen zit in een wooncrisis. Dankzij de regering-Jam-
bon is een eigendom kopen zo goed als onmogelijk: het 
afschaffen van de woonbonus, de renovatieplicht en de 
stijgende prijzen op de vastgoedmarkt, doen de nood 
aan betaalbare huurwoningen fors toenemen. Maar ook 
binnen het sociaal woonbeleid zijn er grote problemen.

Vlaams
woonbeleid

FAALT

Wachtlijst van nu al 176.000 gezinnen voor 
een sociale woning, terwijl er in totaal 250.000
mensen recht op hebben.

Wachttijd loopt gemiddeld op tot 4 jaar, en 
zelfs tot 10 jaar voor een gezin met kinderen 
dat behoefte heeft aan 4 slaapkamers.

Huurpremies zijn enkel voor wie al 4 jaar op de 
wachtlijst staat, en worden vaak niet opgenomen 
door de administratieve moeilijkheden.

Enorme druk op onze sociale huisvesting door 
vreemdelingen die dikwijls noch de nationaliteit 
hebben noch onze taal machtig zijn.

Fraude op brede schaal door vreemdelingen 
die een eigendom hebben in hun thuisland.

Het Vlaams Belang wil een sterk sociaal woonbeleid dat 
onze mensen opnieuw een degelijke bescherming biedt op 
het vlak van huisvesting. Dit zijn onze positieve voorstellen.

Een crisisplan om snel meer sociale woningen te 
bouwen, in samenwerking met de private sector.

Automatisch toegekende huurpremies voor wie 
een laag inkomen heeft en kandidaat is voor een 
sociale woning. 

Voorrang voor onze mensen bij de toewijzing 
van sociale woningen, en een beperkte toe-
gang voor vreemdelingen (minimaal aantal ja-
ren hier wonen en werken).

Wie weigert om Nederlands te leren, heeft geen 
plaats in de sociale huisvesting.

Vreemdelingen moeten zelf bewijs leveren dat 
ze in hun thuisland geen onroerend goed bezit-
ten voor ze een sociale woning kunnen huren.

Wie een sociale woning huurt (of een huurpre-
mie ontvangt) en op     arbeidsactieve leeftijd is, 
moet inspanningen doen om werk te vinden.

Betaalbaar 
wonen is een

RECHT

Wil u steeds op de hoogte blijven van al onze standpunten, acties en onze 
strijd voor een beter en Vlaams Vlaanderen? Word dan nu lid!
www.vlaamsbelang.org/lidworden


